



Business name:

FOR CHINESE CITIZENS - INDIAN ELECTRONIC VISA Fast and Urgent Indian Government Visa - Electronic Visa Indian Application Online - 快捷的印度官方电子签证在线申请

Full address:

29 2nd Ring Rd East Section 5, Jinjiang District, Chengdu, Sichuan, China, 610022

Contact us:

+86 90 6565 9236

Mail:

[info@indiavisa-online.org](mailto:info@indiavisa-online.org)

Website:

<https://www.visa-indian-online.org/zh-CN/visa/>

Category:

Electronic Visa

Owner Name:

Chander Mali Chowdhary

Hours:

24/7

About us:

印度政府自 2014 年起推出了电子签证以实现快速审批。这一便利仅限于少数国家，但现在已扩展到超过 166 个国家。印度电子签证有五种类型，例如会议、商务、旅游、医疗和医疗服务。印度电子签证的在线表格只需 2 分钟即可完成。付款后，印度电子签证需要 72 小时才能通过电子邮件收到。印度商务签证或印度旅游签证所需的护照上没有印章或贴纸。您可以开车前往机场或海港并游览印度。您所在国家/地区的移民官员知道印度电子签证或电子签证在计算机系统中与您的护照相关联。这是进入印度最便捷的方式。您可能被要求上传脸部照片或护照页照片，如果您无法上传，您可以通过我们网站上的“联系我们”链接通过电子邮件将其发送给我们。我们友好且乐于助人的员工将在 24 小时内回复并为您提供帮助。如果您想在印度停留少于 6 个月，那么这种类型的电子印度电子签证是理想的选择，最适合您的需求。您唯一需要确保的是，您进入印度时，您的护照有 6 个月的有效期，并且护照上有几张空白页，以便移民官员允许您进入机场和海港并盖章。您无需邮寄护照或在护照上盖上电子签证印章。只需将电子签证批准电子邮件保留在您的手机上，或者您也可以保留其打印副本。超过 166 个国家/地区有资格申请，以下是少数几个可以 100% 在线申请印度电子签证流程的国家/地区：芬兰、奥地利、沙特阿拉伯、印度尼西亚、阿联酋、美国、菲律宾、爱沙尼亚、瑞典、巴西、韩国、澳大利亚、葡萄牙、文莱、以色列、西班牙、日本、卡塔尔、约旦、希腊、丹麦、立陶宛、玻利维亚、匈牙利、挪威、拉脱维亚、阿根廷、格鲁吉亚、克罗地亚、新加坡、博茨瓦纳、德国、老挝、塞浦路斯、哥伦比亚、墨西哥、比利时、马来西亚、波兰、委内瑞拉、阿曼、波斯


尼亚和黑塞哥维那、捷克共和国、斯里兰卡、阿塞拜疆、哈萨克斯坦、爱尔兰、智利、白俄罗斯、新西兰、亚美尼亚、意大利、秘鲁、法国、保加利亚、罗马尼亚、英国、台湾、冰岛、加拿大、巴拉圭、伯利兹、南非、越南、俄罗斯、柬埔寨、斐济、瑞士、荷兰 Indian Government has introduced eVisa for rapid approvals since 2014. This facility was limited to a few countries, but now it has been extended to over 166 nationalities. There are five types of India eVisa such as Conference, Business, Tourist, Medical and Medical Attendant. The online form for Indian eVisa takes only 2 minutes to complete. Once you have made the payment, then eVisa for India takes 72 hours to receive by email. There is no stamp or sticker on the passport required for Indian Business Visa or Indian Tourist Visa. You can drive to the airport or seaport and visit India. The immigration officers in your home country know that Indian eVisa or electronic Visa is linked to your passport in the computer system. This is the most convenient way to enter India. You may be asked to upload face photo or passport page photo, if you cannot upload it then you can simply email it to us via Contact Us link on our website. Our friendly and helpful staff will respond and assist you within 24 hours. If you want to stay in India for less than 6 months, then this type of electronic Indian eVisa is ideal and best suited for your needs. The only thing you need to make sure is that your passport has 6 months of validity when you enter India and it has couple of blank pages so that immigration officers can allow you to enter the airport and seaport and put a stamp. You are not required to courier your passport or get an eVisa stamp on the passport. Just keep the approval eVisa email on your phone or you may keep a printout copy of it. Over 166 countries are eligible to apply, here is a sample of few that can apply 100 percent online process for Indian electronic Visa, Finland, Austria, Saudi Arabia, Indonesia, UAE, USA, Philippines, Estonia, Sweden, Brazil, Republic of Korea, Australia, Portugal, Brunei, Israel, Spain, Japan, Qatar, Jordan, Greece, Denmark, Lithuania, Bolivia, Hungary, Norway, Latvia, Argentina, Georgia, Croatia, Singapore, Botswana, Germany, Laos, Cyprus, Colombia, Mexico, Belgium, Malaysia, Poland, Venezuela, Oman, Bosnia and Herzegovina, Czech Republic, Sri Lanka, Azerbaijan, Kazakhstan, Ireland, Chile, Belarus, New Zealand, Armenia, Italy, Peru, France, Bulgaria, Romania, United Kingdom, Taiwan, Iceland, Canada, Paraguay, Belize, South Africa, Vietnam, Russia, Cambodia, Fiji, Switzerland, Netherlands.

Keyword:

印度签证, 印度签证, evisa 印度, 印度evisa, 印度在线签证, 印度签证申请, 印度签证在线申请, 印度签证在线申请, 印度签证在线申请, 印度签证在线申请, evisa 印度, 印度evisa, 印度商务签证, 印度医疗签证, 印度旅游签证, 印度签证, 印度签证, 印度在线签证, 印度在线签证, 印度签证, 印度签证, 印度evisa, 印度evisa, 印度商务签证, 印度旅游签证, 印度医疗签证, 印度签证申请中心, 美国公民的印度签证, 美国的印度签证, 美国人的印度签证。 紧急印度签证, 印度紧急签证。 美国公民的印度签证、加拿大公民的印度签证、新西兰公民的印度签证、澳大利亚公民的印度签证、英国公民的印度签证。 日本公民的印度签证、韩国公民的印度签证、台湾公民的印度签证、丹麦公民的印度签证、比利时公民的印度签证、瑞士公民的印度签证。 indian visa, visa for india, evisa india, india evisa, indian visa online, indian visa application, india visa

online application, indian visa online application, india visa application online, indian visa application online, evisa india, india evisa, india business visa, india medical visa, india tourist visa, india visa, indian visa, india visa online, indian visa online, visa to india, visa for india, indian evisa, evisa india, indian business visa, indian tourist visa, indian medical visa, india visa application centre, indian visa for us citizens, indian visa from usa, indian visa for americans. urgent india visa, india visa emergency. indian visa for us citizens, indian visa for canada citizens, indian visa for new zealand citizens, indian visa for australian citizens, indian visa for british citizens. indian visa for japan citizens, indian visa for korea citizens, indian visa for taiwan citizens, indian visa for denmark citizens, indian visa for belgian citizens, indian visa for swiss citizens.

← → ↻ visa-indian-online.org/visa 🔍 ☆ 📄 ⬇️ 🌐 ⋮

 **INDIAN**  
**eVISA** [ELIGIBILITY](#) [INFORMATION](#) [eVISA TYPES](#) [RESOURCES](#) [VISA STATUS](#)  [APPLY ONLINE](#)

## Indian e Visa

**Government of India** has launched electronic travel authorisation or e-Visa for India which allows citizens of 171 countries as of 2024 to travel to India without requiring a physical stamping on the passport. This new type of authorisation is called an Indian e-Visa or Online Indian Visa.

[Apply for Indian e-Visa Application](#)

It is this electronic **India Visa Online** that allows foreign visitors to visit India for 5 major purposes, tourism / recreation / short term courses, business, medical visit or conferences. There are further number of sub-categories under each visa type.

### What is Indian eVisa (or Indian Visa Online)

All foreign travellers are required to hold an India eVisa (India Visa Online application process) or a regular/paper Visa prior to entry into the country as per **Indian Government Immigration Authorities**.

Note that travellers to India from these [171 countries, which are eligible to apply](#) for an India Visa online are not required to visit Indian Embassy or Indian High Commission for the purpose of getting a Visa to India. If you belong to an eligible nationality, then you can apply for an **India Visa Online**. Once the visa to India is being issued in an electronic format, then you can either carry an electronic copy on your mobile device or printed copy of this eVisa India (electronic India Visa). Immigration Officer at the border will check that the eVisa India is valid in the system for the concerned passport and person.